
ELS ACCESSOS A VALLTER, CAUSA DE PROBLEMES CIRCULATORIS
Cada cop que hi ha una intensa nevada, l'estació d ’esquí té problemes 

amb el trànsit tal i com es va demostrar el diumenge dia 8 de març, en el 
que alguns conductors varen tardar entre sis a set hores per anar de Vall- 
ter a Setcases. El problema preocupa ja que això no dóna una bona imat
ge de les nostres instal·lacions d'esquí a la gent que ens visita. Altres 
punts negres a solventar, són les travessies de Setcases i Camprodon. 
Sembla que la Mancomunitat té com un dels seus objectius prioritaris la 
construcció de la variant de Setcases que evitaria que els vehicles que van 
a Vallter tinguessin que passar pel mig del poble. Hom està a l'espera que 
la Junta d'aigües acabi el projecte per construir un mur que protegeixi Set
cases de la crescuda del Ter. Sobre aquest mur es faria la nova carretera. 
De la variant de Camprodon se sap, que la Diputació de Girona també està 
treballant per enllaçar la carretera comarcal 151 amb la de Setcases.

L’ESTEVE PUJOL, NOU 
DIPUTAT PROVINCIAL

L'elecció de l'alcalde de Ripoll 
com a nou Diputat socialista al Parla
ment de Catalunya, ha fet que deixés 
el seu lloc vacant a la Diputació de 
Girona. El seu lloc l'ocuparà l’Eti 
Pujol. Dos camprodonins a l’organis
me provincial esperem que es noti i 
suposi atreure més inversions a les 
nostres contrades.

L’AJUNTAMENT DE CAMPRODON 
COL·LABORA AMB LA 

CAMPANYA ACCIÓ OLÍMPICA
Acció Olímpica, és una campan

ya promoguda per l'Omnium Cultural 
i pretén aprofitar els Jocs Olímpics 
de Barcelona, per donar a conèixer 
Catalunya a tot el món, a l'hora de 
vetllar perquè la nostra personalitat 
nacional, i ben especialment la nostra 
llengua i els nostres símbols, rebin el 
tractament que els correspon com a 
país amfitrió dels Jocs. Felicitem a 
l’Ajuntament de Camprodon per 
aquesta iniciativa i demanem que els 
demés municipis de la Vall també se 
la facin seva. Tots volem que els 
Jocs siguin un èxit, però si la nostra 
identitat com a nació no hi és present 
arreu, de cap manera serà un èxit 
complet.

LA TRAVESSA DELS «OSCAR»
Amb la col·laboració del 9 Nou, 

Ràdio Camprodon, Ràdio Ripoll i el 
Cinema Casal Camprodoní, s'ha or
ganitzat com cada any, la «TRAVES
SA DELS OSCAR». La travessa con
sisteix en encertar els Oscar, a la mi
llor pel·lícula, al millor director, actor, 
actriu, actor i actriu secundaris, millor 
pel·lícula estrangera i millor música. 
Està previst que els premis es lliurin 
en una sessió especial que es farà el 
dia 4 d ’abril al Cinema Casal Cam
prodoní, en la que es projectarà el 
film nominat «LOS CHICOS DEL BA
RRIO».

L’ALCALDE DE RIPOLL PROPOSA
UN TÚNEL PER COLL D’ARES
L’Alcalde de Ripoll i nou diputat 

socialista al Parlament de Catalunya,

en Pere Jordi Piella, ha proposat al 
Departament de Política Territorial de 
la Generalitat de Catalunya, que s ’es
tudiï la viabilitat de la construcció 
d'un túnel per substituir la carretera 
de l'actual pas fronterer de Coll d 'A
res. La proposta parteix d'un estudi 
en el seu dia elaborat per l'enginyer 
de camins Lluís Mestrat. El projecte 
escurçaria la distància entre Campro
don a Prats dels 32 Km. a 15,5 o 9, 
segons es fes una de les dues op
cions proposades (la primera preveu 
un túnel de 2,8 km., i la sègona un 
túnel de 4,5 km.).

L’ANTIGA FÀBRICA DE 
CAN ROQUÉ S’ENDERROCARÀ

L’antiga fàbrica de Can Roqué 
s'enderrocarà i es convertirà en bloc 
d ’apartaments. El projecte aprovat 
per l’Ajuntament de Camprodon pre
veu tirar a terra l’actual edifici, que 
està afectat per l’aluminosis. Els so
cialistes, s ’han manifestat en contra 
del projecte per entendre que vulnera 
el Pla General. En «Mingo» Peiró, 
davant les afirmacions de l'«Eti» 
Pujol que l’acusava d'afavorir als pro
pietaris de la finca, va manifestar que 
amb el nou edifici hi hauria una millo
ra urbanística important en un lloc 
molt significatiu de Camprodon. Es
perem que el nou projecte s ’adigui a 
les característiques del lloc — El Pont 
Nou està al costat— , suposi una mi
llora estètica, permiti el futur de la va
riant prevista per darrera de l'actual 
escorxador i disminueixi l'alçada ac
tual. Si és així. Benvinguda l'alumino- 
si que farà enderrocar un dels 
«nyaps» arquitectònics de la nostra 
vila.

CRÒNICA DE MOLLÓ

per 
Elena 

Llongarriu

COLL D’ARES
Segons hem pogut observar 

i ens ha confirmat el nostre co
rresponsal a Prats de Molló, des 
de primers de març la gendar
meria francesa ha abandonat 
les instal·lacions del Coll d ’Ares. 
Per part de l’Estat espanyol 
sembla que hi romandran fins 
després de l’estiu proper, fina lit
zades les olimpíades.

Sembla doncs que aviat 
serà realitat l’esperat desig de 
veure suprim it aquest entre
banc.


